
יהודים- צעירים  להביא  דרך  עוד  הנה 
תחרות  עבורם  לארגן  לישראל:  אמריקאים 
אותם  ולהטיס  נולד  כוכב  סטייל  שירה 
לישראל לשלושה שבועות של טיולים, כיף 
אחרים  צעירים  בהשתתפות  שירה  ותחרות 

כמותם מכל העולם.
חסותו  את  השנה  העניק    IAC ה-  ארגון 
צעירים  והזמין  "הללויה"  השירה  לתחרות 
18-30 לשלוח את מועמדותם  בין הגילאים 
לתחרות. תריסר המועמדים הסופיים )שישה 
מלוס אנג'לס והשאר מרחבי ארה"ב( הגיעו 
ופצחו  המארק  למועדון  שלישי   ביום 

בשירה. עם השופטים נימנו: המוזיקאי מישה 
אבי  חיים,  קשת  מלהקת  בנסון  ג'יני  סגל, 
אבליאב, גיא כוחלני, קרייג טאובמן, מיכה 
מלכה  שפרד,  קלי  מזר,  עופר  ד"ר  קינן, 
שוודרום, ענת סדן ושון אבן חיים, יו"ר ה- 
IAC , שהתבקשו להחליט מי מבין הזמרים 

הצעירים יזכה לטוס לארץ.
של  שירו  עם  שוורץ  דבי  הופיעה,  ראשונה 
עידן רייכל "אם תלך". אחריה הופיעו: טובה 
גודמן, דבי שוורץ, עמית קנון שרה "מישהו 
את  שוורץ  ג'ייקוב  אתי",  תמיד  הולך 
"פרי  רוזנטל  לורן  חנוך,  "מאיה" של שלום 

גנך", ברט לורנסטרן שר את "ברית עולם", 
אלה פיי מונקה שרה את "גשם בעיתו", מקס 
סובר שר את "יהיה טוב" של דייויד ברוזה,  
אריל רוס שרה את "זמר שלושת התשובות" 
של רבקה זוהר, מריאנה יוסופובה שרה את 
כל  "על  את  גלב  דורי  בשקט",  "מדברים 
אלה" ושחר אלימלך את "הלוואי" של בועז 

שרעבי.
בחן  האירוע  את  שהנחה  בורשטיין,  מייק 
הבימה:  על  המוזיקאים  את  הציג  הרגיל, 
רונן  מלמד,  פיל  שוסטר,  אייל  מן,  אריאל 
מוזיקלי  מעבד  והמלחין/פסנתרן/  גורדון 

תומר הדדי. 
זה  קטן  קולות  ובהפרש  ערב  של  בסופו 
השלישי:  במקום  הערב:  זוכי  הוכרזו  מזה, 
בעמק  מעברות  מקיבוץ  אלימלך  שחר 
שנתיים  לפני  אנג'לס  ללוס  שהגיעה  חפר 
ומריאנה יוסופובה שהיגרה מרוסיה בילדותה 
במקום  פרנסיסקו.  בסן  והשתקעה  לארה"ב 
הראשון  ובמקום  גודמן  טובה  זכתה  השני 
ועמית  משיקאגו  סובר  מקס  שניים:  סיימו 
חן  בשבט  פעילה  אנג'לס,  לוס  ילידת  קנון, 
שסיימה בדיוק את לימודיה בתיכון קלבסס 

היי והיא בת 17 בלבד. 
שון אבן חיים הכריז כי לאור הזכיה הכפולה 
ה-IAC ירכוש כרטיסי טיסה לשניים ויטיס 
אותם לישראל לתחרות שתשודר בטלוויזיה 

הישראלית. 
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יום חמישי בערב בביתו של ברק רביב בבוורלי 
הילס, הפגיש מאה איש שהגיעו להביע תמיכה 
בארגון מגן דוד אדום בישראל. הארגון שערך 
שעברה,  בשנה  שלו  הראשון  הגאלה  ערב  את 
זכה להצלחה מסחררת ולמספר תרומות מכובד 
יהודים  בעיקר  נמנים  עליהם  התומכים  מצד 

אמריקאים. 
ראש  יגדובסקי,  יונתן  נכח  השבוע  באירוע 
המחלקה הבינלאומית לגיוס תרומות. יגדובסקי 
הינו מומחה להגשת עזרה מיידית במקרים של 
מקרה  כל  כמעט  נענה  הוא  המוניים.  פיגועים 
האחרונות  25 השנה  בבמשך  המוני  פיגוע  של 
של  במקרים  גם  השאר  בין  ירושלים,  באיזור 

אסונות טבע. עוד נכחה באירוע מינה חזנס בת 
ה-94, התומכת במגן דוד אדום מזה שנים ואשר 
תרמה לאחרונה אמבולנס עבור ישראל. מספר 

ימים לאחר מכן, ערך ארגון החברים האמריקאי 
במרכז  דם  התרמת  מבצע  אדום  דוד  מגן  של 

הסקירבול שזה אף הוא להצלחה גדולה.  

יהודים למען מד"א

כוכב נולד ביום שלישי בערב

זמרת.  להיות  רוצה  שהיא  צעיר  מגיל  ידעה   ,17 קנון,  עמית 
המשפחה שלה זוכרת אותה תמיד שרה, בין אם בבית, באירועים 

משפחתיים, בצופים או בקבוצת האקפלה שלה בקלבסס היי.
כשההורים, דורית וזיו, שמעו על תחרות השירה 'הללויה', הם 

מהם כשהתו מאושרים  היו  כמובן שלא  אותה.  לרשום  ־מיהרו 
־צאות הוכרזו בשבוע שעבר ועמית, ביחד עם מקס סובר, הוכ

רזו כזוכים בתחרות שתיקח אותם לישראל. "אני מאוד שמחה 
שאסע לתחרות עם מקס", אומרת עמית, תושבת טרזנה, "כולנו 
טובים.  מאוד  חברים  ונהיינו  התחרות  במהלך  מאוד  התקרבנו 

אנחנו מרגישים כאילו אנחנו מכירים הרבה שנים". 
מתי תטוסו לישראל לתחרות?

"בדצמבר. נישן בקיבוץ ונטייל בכל הארץ".
ומה אחר כך?

בארץ  קצת  להישאר  מתכוונת  אני  אז  תיכון,  סיימתי  "בדיוק 
־ואחר כך להירשם לקומיוניטי קולג'. אני רוצה שיהיה לי מק

צוע, כי אף פעם אי אפשר לדעת מה יהיה, אבל המוזיקה מאוד 

חשובה לי ואני רואה אותה בתור קריירה".
זכית בתחרות עם השיר היפהפה 'מישהו תמיד הולך איתי', 

איך החלטת דווקא על השיר הזה?
־"נתנו לנו רשימה גדולה של שירים והיינו צריכים לבחור בש

ובחרנו  ההורים שלי, עברנו על הרשימה  ישבתי עם  אז  ניים. 
ביחד בשיר הזה".

את מדברת עברית מאוד טוב, זה מהבית?
ועם האחים שלי רק בעברית.  "כן, ההורים תמיד דיברו איתי 
הם אמרו 'גם ככה תדברי אנגלית בבית הספר, אז בבית תדברי 

עברית'".
את פעילה גם בצופים, וחניכים רבים ממשיכים הלאה לצבא, 

האם זה היה גם משהו ששקלת לעשות?
"כן, מאוד רציתי. כל החברים שלי התגייסו לצה"ל, אבל אני 
אם  זה.  לגבי  רצינית  ומאוד  במוזיקה  להצליח  רוצה  מאוד  גם 

־אלך לצבא זה יקח ממני שנתיים שלמרות, אז בשלב הזה, הפו
קוס הוא על הקריירה שלי".

עמית קנון
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